
Van: Omtzigt P.H.  
Verzonden: woensdag 25 november 2015 12:19 
Aan: Eeden van den V. 
 
Onderwerp:  
 
Beste Vincent, 
 
Graag zou ik via de commissie binnen een week een reactie willen ontvangen op het bericht dat de 
nationale ombudsman een onderzoek doet naar het verdwijnen van de blauwe envelop. 
Expliciet zou ik daarin de volgende vragen meegenomen zien  
- Is de regering bereid om niet verder te gaan met het alleen elektronische communiceren zolang het 
onderzoek duurt? 
- Op welke wijze kunnen mensen op dit moment aangeven dat zij gewoon per post willen 
communiceren, zoals toegezegd vorige week in de brief van Wiebes? 
- Is de regering bereid om ook een kwetsbaarheidsanalyse uit te voeren op het gebied van 
cybersecurity dat (bijna) alle communicatie via een portal gaan met een niet zo'n goede beveiliging 
(oa DigiD)? 
 
Hartelijke groet, 
 
Pieter 
 

 


